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Datum: 2-12-2020 
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht 
 

Vragensteller: J.H. Oostrom 

 
Onderwerp: Jongeren op Gezond Gewicht (JOGG) 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 kalenderdagen schriftelijk te 
beantwoorden 
 

Aanleiding: 
Gemeenten die nog niet zijn aangesloten bij JOGG kunnen zich daar nu kosteloos bij 
aansluiten, zo blijkt uit een nieuwsbericht op Rijksoverheid wat op 1 december 2020 
werd gepubliceerd. Staatssecretaris Paul Blokhuis heeft dat samen met JOGG besloten. 
Met dit besluit wordt de financiële drempel weggenomen om JOGG-gemeente te 
worden waardoor gemeenten zich op een succesvolle wijze extra in kunnen zetten voor 
de gezondheid van jongeren, aldus Blokhuis. 
Op 10 december 2019 werd bij de ‘Lokale nota publieke gezondheid 2020-2023’ met 
steun van CDA, PvDA en PRO Sliedrecht een motie van SGP-ChristenUnie aangenomen 
om de mogelijkheden te onderzoeken in hoeverre aansluiting bij JOGG meervoudig 
lokaal zou kunnen worden opgepakt. Uit bijhorende cijfers bleek toen o.a. dat slechts 
16% van de 12- tot 15- jarigen voldeed aan de Norm Gezond bewegen, een belangrijke 
factor in de oorzaak van overgewicht. In de CIB van 12 mei 2020 werd geconstateerd dat 
het aansluiten als JOGG-gemeente ambtelijk een grote investering eist en dat het 
meervoudig lokaal oppakken van JOGG niet kostenbesparend zou werken. Iedere 
gemeente heeft tenslotte een andere lokale situatie waarbinnen JOGG ingebed zou 
moeten worden. Als alternatief zou een inventarisatie in 2020 door de GGD worden 
uitgevoerd om na te gaan welke inzet nodig is om lokaal een structurele, integrale, 
lokale en kleinschalige aanpak op te zetten m.b.t. het thema gezond gewicht. Aandacht 
voor dit thema is ook nu geen overbodige luxe. Recent werd de focus op een “gezond 
voedings- en beweegpatroon en voldoende slaap en ontspanning”  door de 
GHOR/GGDZHZ juist als een ‘gamechanger’ benoemd om op korte termijn een positieve 
invloed hebben op het verloop van het coronavirus. 
 

1. Hoe ziet het college het aansluiten als JOGG-gemeente n.a.v. het besluit van 
staatssecretaris Blokhuis?  

2. Is genoemde inventarisatie in de CIB van 12 mei 2020 inmiddels uitgevoerd?  
3. Zo ja wat waren hiervan de resultaten, zo nee wat is de verdere planning van 

deze inventarisatie? 
 

Ondertekening en naam raadslid: Johan Oostrom (SGP-ChristenUnie) 
 

 


